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Ondersteuningsplanraad SWV-PO-MH 

 

Verslag bijeenkomst: 18 juni 2024 

 

Aanwezig: E. van Groningen, L. Bron, S. van der Meer-Bade J. Jansen, A. Oostijen, A. 

Veldman, E. van Leeuwen, F. Boxman, C. Dreschler (mogelijk nieuw lid) 

 

Dagelijks bestuur: D. Rasenberg en D. Hattenberg 

 

Afwezig met bericht: J. Riesewijk 

Afwezig zonder bericht: A. Plazier 

 

Locatie: Bachstraat 3, 2807 HZ Gouda 

 

1.Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet iedereen welkom. 

2. Mededelingen 

*Vanuit Waddinxveen zal een nieuw aspirant-lid aanschuiven. De IB-er van Kleurrijk, 

een eenpitter school binnen het samenwerkingsverband. 

* Het dagelijks bestuur zal om 20:30 uur de vergadering verlaten. 

 

3. Agenda 

De agenda wordt gevolgd. 

 

4. Concept bestuursverslag 2023 SWV-PO-MH  

De bijbehorende stukken zijn aangeleverd. De vorige vergadering is de OPR door Dick H. 

goed meegenomen.  

De agenda punten 4, 5 en 6 zijn apart opgevoerd, maar horen eigenlijk allemaal bij 

elkaar. Na overleg wordt begonnen met het concept bestuursverslag. 

Dick H. stelt voor dat de OPR een verslag krijgt èn een jaarrekening ineen, getekend 

door de accountant. Dat is namelijk het stuk dat wordt ingediend bij het ministerie. 

Het concept jaarverslag: 

* OPR: Op blz. 14 staat een organogram getekend. Bij lokale teams staat het tweede 

deskundigen advies. In de ervaring leeft dat deze verklaring niet door het lokale team 

gemaakt wordt. Is het een bewuste keuze dat dit wel in het organogram op deze wijze is 

opgenomen? 

Antwoord DB: Ja, het is wel de bedoeling dat de lokale teams dit gaan doen. Dit is even 

on hold gezet, omdat het niet afdoende werkte. Momenteel wordt er gewerkt met eigen 

tweede deskundigen om zaken goed aan te pakken en de scholen zo min mogelijk te 

laten wachten. De bedoeling is wel dat de lokale teams dit gaan oppakken. 

* OPR: Het betreft hier een verslag van 2023. Eigenlijk werkt het nog niet. Het is 

wenselijk, maar nog niet gerealiseerd. 

Antwoord DB: Dat klopt. Er wordt momenteel overleg gevoerd om dit vlot te trekken.  

* OPR: Op blz. 13 onder het kopje 2.1.5 staat dat er geprobeerd is om een collectieve 

opleiding master SEN te organiseren vanuit het SWV. De OPR geeft aan dat het een 

Master EN moet zijn.  

Antwoord DB: Dit wordt aangepast. 

* OPR: Zijn er nog dingen die het DB wil toelichten? 

Antwoord DB: Nee, eigenlijk niet. Men vindt er de thema’s in terug van het 

ondersteuningsplan, de kwaliteitscyclus is ten opzichte van vorig jaar iets anders 

neergezet, omdat er een inspectiebezoek is geweest. Nieuw is dat de gegevens van het 

SWV niet meer in cijfers zijn geduid, er staat een stuk in over de 
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toelaatbaarheidsverklaringen (bij 2.4.2), klachtenbehandeling (bij 2.4.3) en overige 

aspecten van passend onderwijs (bij 2.5). Onder het kopje thuiszitters kan men een 

aanmerkelijk verschil zien in het aantal thuiszitters. Oorzaak hiervan is dat de definitie 

van thuiszitter en risico-leerling door de scholen nogal door elkaar werd gebruikt. In de 

tweede helft van het jaar wordt de opgave van de scholen gecheckt en desnoods wordt 

navraag gedaan. 

* OPR: Op blz. 24 Onder punt 3.1 staat er een typo: In 20018is de trend gebogen. 

Antwoord DB: wordt aangepast. 

Wij hebben ook aandacht geschonken aan meer- en hoogbegaafden onderwijs (bij 2.7) 

en is de vooruitblik 2024 ( bij 2.8) opgenomen. 

* OPR: In het accountantsverslag staat dat geadviseerd wordt om de twee subsidies 

voor Hoogbegaafdheid onderwijs separaat te administreren. Gaat dit ook gebeuren? 

Antwoord DB: Ja 

* OPR: In het jaarverslag staat op blz. 31 een hoger risico dan dat de accountant 

adviseert. 

Antwoord DB: Zodra de gegevens bekend zijn omtrent het leerlingaantal, het aantal 

verwijzingen. Dat is het meest bepalende voor de begroting van het komende jaar. 

Het gevolg kan zijn dat het bedrag per leerling iets zal dalen. 

OPR: Kan het zijn dat de mythylschool hierop invloed kan hebben? 

Antwoord DB: Mogelijk. Wij gaan het toch neerzetten, personeel is aangetrokken, de 

gemeente heeft een locatie aangewezen, de school start per 1 augustus met drie 

leerlingen.  

 

5. Concept jaarrekening 2023 SWV-PO-MH 

Dit is een puur financieel overzicht.  

* OPR: Op blz. 12 is iets geel gearceerd.  

Antwoord DB: Dit gaat weg. 

* OPR: blz. 11: De huur van de kantoorruimte is dit bedrag per jaar òf? 

Antwoord DB: Dat is per jaar. 

*OPR: Zijn er bijzonderheden of zijn er dingen anders die toelichting behoeven? Er is 

een lijst met bestuurders opgenomen bijvoorbeeld. 

Antwoord DB: Het wisselt per jaar wat er in de stukken opgenomen dient te worden. 

* OPR: Op welke manier is Leo Kanner aangesloten bij het SWV en vertegenwoordigd in 

het bestuur? 

Antwoord DB: Ieder bestuur dat een kind uit ons SWV helpt of opneemt kan toe treden 

tot het bestuur. 

* OPR: Subsidie voor HB onderwijs is voor drie jaar. En daarna? 

Antwoord DB: De verwachting is dat het dan een structureel bedrag wordt. 

Er wordt momenteel gekeken of er geschoold kan worden. Er zijn drie bedrijven in beeld. 

 

6. Accountantsverslag SWV-PO-MH 2023 

Het accountantsverslag is een uiteindelijke goedkeuring van de financiële onderbouwing 

van het gevoerde beleid. Op basis van de stukken die er liggen is het accountantsverslag 

positief. Het geeft geen reden tot zorg.  

 

7. Profielschets RvT SWV-PO-MH 

De OPR heeft reeds instemming gegeven op de profielschets. 

Vraag: Als OPR kan er iemand worden voorgedragen. De advertentie is al uitgezet, de 

termijn verloopt eind deze week. Hoe had de OPR dit kunnen weten en kan zij nog 

iemand voordragen? In de bijeenkomst van 13 februari 2024 is verteld dat de OPR een 

bindende voordracht kan doen? Het is verrassend dat de OPR wel wordt gevraagd om 

zitting te nemen in de BAC. 

Antwoord DB: Wij zijn hier verbaasd over. Zij nemen contact op met de voorlichter van 

februari j.l.  

Advies: Als jullie iemand weten dan staat het jullie vrij om iemand te benaderen. 

Vanuit de OPR gaat de voorzitter deelnemen aan de BAC.  
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Het DB verlaat de bijeenkomst na nog instructie gegeven te hebben over de manier 

waarop iemand binnen gelaten kan worden. 

C. Dreschler komt de vergadering binnen. Er is een korte pauze. 

 

8. Notulen 240521 

Deze worden goedgekeurd.  

 

9. Voorstel jaarplanning. 

Toelichting door de secretaris voor de tot standkoming van de jaarplanning. In overleg 

worden er aanpassingen afgesproken. Afgesproken is dat er met elkaar gewaakt wordt 

dat de agenda niet te vol wordt. 

 

10. WVTTK 

Er volgt een voorstelrondje. 

L. Bron geeft aan haar OPR-lidmaatschap te beëindigen met ingang van het nieuwe 

schooljaar. Aan haar wordt gevraagd of er binnen de Groeiling een nieuw lid geworven 

kan worden. 

Op 3 september 2024 opent de OPR haar jaar met een etentje. Aanvang: 18:30 uur. 

Locatie volgt nog.  

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en wenst een ieder een goede zomer en sterkte de 

laatste schoolweken. 

 

Actiepuntenlijst 

 

Actie Wie Wanneer 

Oproep OPR-leden in de 

nieuwsbrief van het SWV 

secretaris Attenderen bij Dick R. en 

Dick H. 

Notulen 18 juni 2024  secretaris Start nieuwe schooljaar 

Notulen 21 mei 2024 op de 

site 

secretaris z.s.m. 

Contact MR-p SWV-PO-MH secretaris  

Voorstelstukje OPR-leden 

op de website 

secretaris z.s.m. 

Jaarverslag OPR 2023-

2024 

secretaris  

 

Volgende OPR bijeenkomst: Dinsdag 8 oktober  

 

Punten voor de agenda: 

- Speerpunt: Storytelling: Inclusiever onderwijs. Pilots Koningskwartier, De Rank 

en Het Schateiland)  

- Jaarverslag OPR 2023 - 2024  

 

 


